



## **World Championship - Plédran 2022**

### **Information note-**



---

## **Championnat du Monde - Plédran 2022**

### **Note d'information**

- On Saturday the departures will be individual for the three disciplines (Scooter, Bikejoring, canicross)

- On Sunday the departures will be in waves of 5 for the canicross and individual for the Scooter and the Bikejoring

In addition, the route will be 5.5 km with a drop of 75 meters and if the temperatures are too high it will be 3.7 km on the decision of the Technical Director in consultation with the team of veterinarians.

The route for children will be 1.7km and 3km respectively.

The relay is carried out over 1 km

Additional information on the routes will be posted soon on the event page.

---

- Le samedi les départs seront individuels pour les trois disciplines (Scooter, Bikejoring, canicross)

- Le dimanche les départs se feront par vagues de 5 pour le canicross et individuel pour le Scooter et le Bikejoring

Par ailleurs, le parcours sera de 5,5 km pour un dénivelé de 75 mètres et si les températures sont trop élevées il sera de 3,7 km sur décision du Directeur Technique en concertation avec l'équipe de vétérinaires.

Le parcours pour les enfants sera respectivement de 1,7km et de 3 km

Le relais s'effectue sur 1 km

Des renseignements complémentaires sur les parcours vont être mis en ligne prochainement sur la page de l'évènement.